
 
Referat: Bestyrelsesmøde 
 
Tid: Mandag d. 3 Februar 2020, kl. 17.30-19.30. 
 

Deltagere: Christina Sand Nielsen, Anine Handryziak, Mads Elgaard Bjørnhof, 
Afrouz Ahmadzadeh, Maria Franklin Kronow, Cebrina Tambeck Dyrholt, Kasper 

Schou-Rosenbom, (Suppleant: Lasse Dahlgaard) Tina Nørmark, Bilge 
Demirbas, Annette Belling og Pia Møller. 

 
1. Godkendelse af referat. 

         -Herunder punkter til Evt. 
    Ad. 1: Referat godkendt og underskrevet af fremmødte.     

 

2. Økonomi/Susanne. 
Ad. 2: Budgettet er gennemgået af Susanne; vi har i alt 658.000kr fra 

forrige år som er overført til 2020 budgettet. 
Regnskabet fra sidste år viser at der er blevet brugt mere til lønninger end 

der var budgetteret med. 
Budgettet ser fint ud. 

Børnetallet for 2020: 44 vuggestuebørn og 85 børnehavebørn. 
Bestyrelsen syntes opstillingen af budgettet giver et godt overblik. 

 
3. Jubilæum/Maria, (Stomp-Musikskolen) 

Ad. 3: Maria har undersøgt priser for aktiviteter og boder gennem 
lejnemt.dk. For 150 børn koster det 3600kr. incl. levering og afhentning. 

Irene undersøger priser på pølsehorn fra AB-Catering (Kasper er i gang med 
at få priser på pølsehorn fra bageren). 

Annette undersøger om borgmesteren kan komme 29/5 eller 12/6, da han 

ikke kan komme 19/6. 
Pia taler med musikskolen om stomp for børnene i institutionen. 

Personalet står for ansigtsmaling. 
 

4. Forældretilfredshedsundersøgelse/Pia. 
Ad. 4: 

Bestyrelsen er meget tilfredse med det gode resultat. Vi er gået frem på de 
fleste parameter undtagen omkring ”glæden ved at være i naturen”. Der 

var en undren om hvad der ligger i spørgsmålet.  
Vi har en stor legeplads, som vi har naturprojekt på, plantedag og en uge 

om året er vi på Naturskolen sammen med Sommerfuglen.  
Der hvor undersøgelsen scorer lavest er på omstændigheder som vi ingen 

indflydelse har på, ex. Størrelsen af forældrebetalingen, information om 
forskellige pasningsmuligheder. 

De 2 punkter hvor vi ligger lavest er på;  



Udskiftning af personale på en stuen i institutionen- hvilket vi har fokus på 

og arbejder målrettet med.   
Og inddragelsen af forældrene i dagtilbuddets aktiviteter. Dette havde vi en 

snak om og vi vil tage det op igen på et møde, senere på året. Vi er 
nysgerrige på hvorledes og hvor meget vi kan inddrage forældrene, i vores 

aktiviteter, og hvor meget de interesseret.  
 

5. Opfølgning på pædagogisk tilsyn 2018/Pia & Tina N. 

Ad. 5: Gennemgik opfølgningen af det pædagogiske tilsyn. 
 

6. Den styrkede pædagogiske læreplan/Pia og Tina. 
Ad. 6: Orienterede om at vi har været i gang med at skrive. Vi havde de 

sidste punkter i læreplanen på, på personalemødet i onsdags, og den er 
blevet afleveret i dag. 

Den vil blive sendt til bestyrelsen.  
 

7. Sprogprojekt Midt/Pia. 
Ad. 7: Orienterede om hvad vi i Midt er blevet enige om, at bruge pengene 

til, som er afsat til ”styrket sproglig indsats” 2019-2022. Vi har lagt 
institutionens sprogpenge oven i puljen, og så håber vi at vi kan få ansat en 

sprogpædagog, som kan gøre en ekstra indsats for de børn, der i sprogtest 
ligger i særlig og fokuseret indsats. Stillingen er slået op. 

 

8. Personalenyt. 
    Ad. 8:  

    7 ugers pædagog praktikant på Larverne. 
    6 ugers ernæringspraktikant på alle stuerne på skift, og i køkkenet. 

    Ny pædagog startede 1/2 på skildpadderne. 
    Vi er i gang med ansættelses samtaler på Musestuen, for at finde  

    en medhjælper.        
    Lis stopper til April. 

 
9. Evt. 

 
    Referent: Pia Møller 

 


